
Oorkonde naar Rockanje 

12 oktober 2022 

Rockanje - De ‘geboorteakte’ van Rockanje blijft nog krap een maand thuis. Tot maandag 7 november 

ligt de ruim 800 jaar oude originele oorkonde in het gemeentehuis in Rockanje. 

Dirk II van Voorne bezegelde op 29 juni 1220 een oorkonde waarmee hij een deel van zijn land 

schonk aan monniken uit het Vlaamse Ter Doest. Dit document is de eerste keer dat de naam 

Rockanje ergens voorkomt. 

De oorkonde is eigendom van het Bisdom in Brugge. Deze zomer was die al in openluchtmuseum de 

Duinhuisjes in Rockanje te zien. De oorkonde is in de hal van het gemeentehuis te bewonderen 

tijdens de openingstijden van het ServicePunt.  

 

Hellevoetsluis krijgt mogelijk nieuwe horecavoorziening 

12 oktober 2022 

Hellevoetsluis - Hellevoetsluis krijgt mogelijk een nieuwe horecavoorziening aan het Haringvliet. Die 

voorziening moet komen op de plek van de sanitaire voorzieningen op de het Kleine Strandje. 

De gemeente Hellevoetsluis wil in onderhandeling treden met Hameeteman Makelaardij. Het perceel 

aan de Nieuwe Zeedijk, dicht bij de vuurtoren, wordt in erfpacht uitgegeven voor de duur van dertig 

jaar. De gemeente ziet een horecavoorziening op deze plek als een aanvulling op de huidige 

voorzieningen. ‘Dit gebied vormt als het ware de verbinding tussen de monumentale vesting van 

Hellevoetsluis en het recreatieve water van het Haringvliet,’ stelt de gemeente.  

Hellevoetsluis stelt onder andere als voorwaarde dat de aantallen openbare sanitaire voorzieningen 

dezelfde blijven. Nu zijn er twee dames- en twee heren- toiletten en twee dames- en twee 

herendouches. Daarbij moet nog een invalidentoilet en buitendouche komen.  

Hameeteman Makelaardij heeft zich in december 2021 gemeld als belangstellende voor de 

ontwikkeling van dit stuk Kleine Strandje. Indien voor 2 november 2022 geen andere (serieuze) 

gegadigden zich hebben bij de gemeente gemeld, zal die in onderhandeling treden met Hameeteman 

Makelaardij. 

 

Bouwplan Drenkeling 

13 oktober 2022 

Rockanje - De bouwplannen voor de woonwijk Drenkeling in Rockanje zijn een stap dichterbij. Het 

dagelijks bestuur van Westvoorne wil de wijk gaan uitbreiden met 132 woningen.   

In het oorspronkelijke plan waren meer woningen ingetekend. Na de aanpassingen is er meer ruimte 

voor groen en water gekomen. De bouwhoogte is het hele plan zijn vastgesteld op maximaal drie 

lagen. ‘Hiermee is tegemoet gekomen aan een sterke wens vanuit insprekers’, aldus de gemeente.  

Van de 132 woningen die er moeten komen (exclusief de locatie waar bejaardenhuis Swinshoek 

stond, red.), worden er 106 op grond die nu in eigendom van de gemeente is gebouwd. Met de 

particuliere eigenaar van de grond die op dit moment als camping in gebruik is, is overeenstemming 

over de ontwikkeling. De eigenaar gaat 26 woningen op zijn terrein neerzetten. ‘Waaronder voldoende 

sociale woningen,’ schrijft Westvoorne.   



De gemeenteraad stemt woensdag over het voorstel. De volkstuinen in het gebied verhuizen naar een 

andere locatie binnen de Drenkeling. Het evenemententerrein is definitief uit het plan gehaald. 

Volgens dit plan blijven de voetbalvelden op de Drenkeling, maar mogelijk komt hier ook woningbouw 

als vv Rockanje verhuist. 

 

Aanschaf flexwoningen 

13 oktober 2022 

Brielle - De gemeente Brielle wil 25 flexwoningen gaan aanschaffen en plaatsen. Het gaat om een 

investering van bijna 3 miljoen euro. Deze tijdelijke woningen worden neergezet voor de opvang van 

Oekraïense vluchtelingen en urgente woningzoekenden.  

De komende maanden vangt camping De Krabbeplaat aan het Brielse Meer 48 Oekraïners op. Ze 

verblijven hier tot eind maart volgend jaar. Voor de langere termijn zoekt de gemeente naar een 

structurele oplossing. Het dagelijks bestuur van Brielle wil 25 flexwoningen in de gemeente plaatsen. 

‘Deze woningen zijn geschikt voor bewoning van zes tot twaalf maanden en zullen behalve voor 

ontheemden ook ingezet kunnen worden voor urgente woningzoekenden uit onze eigen gemeente.’   

De woningen worden in alle drie de kernen geplaatst: vijftien in Brielle (Meeuwenoord), vijf in 

Vierpolders en vijf in Zwartewaal. Vier tot zes personen kunnen verblijven in zo’n flexwoning, die 

varieert van 40 tot 48 vierkante meter en voorzien is van een keuken en een badkamer.  

De gemeente wil gaan beginnen met het plaatsen van de woningen in de Brielle en daarna in 

Vierpolders. ‘Zwartewaal als laatste, omdat daar de locatie het lastigst is, omdat overeenstemming 

met een particulier moet worden bereikt.’ Het gaat om een periode van maximaal tien jaar. Nadat het 

besluit is genomen, worden inwoners geïnformeerd.  

Brielle investeert bijna 3 miljoen euro in de flexwoningen, maar krijgt voor de opvang van Oekraïners 

geld vanuit het rijk en gaat daarna de woningen via het woonbedrijf verhuren. ‘Als de woningen nog 

voor 19 oktober zijn besteld, dan is de levering van zestien van deze woningen nog mogelijk voor het 

einde van het kalenderjaar en zullen de overige in januari kunnen worden geleverd.’ Het Woonbedrijf 

Westvoorne, vanaf 1 januari 2023 Woonbedrijf Voorne aan Zee, beheert en verhuurt de flexwoningen. 

Woensdag bespreekt de Brielse raad het voorstel. 

 

Bedrijventerrein wordt veiliger 

14 oktober 2022 

Brielle - Het bedrijventerrein Seggelant bij Brielle wordt veiliger gemaakt voor wandelaars en fietsers. 

Bij de entreeweg komt een wandel- en een fietspad.   

Fietsers, vooral jeugdige, maken gebruik van de Seggeweg om richting het Brielse Meer te rijden.  Nu 

moeten zij nog over de rijbaan gaan van de weg die toegang geeft tot het industrieterrein. De 

gemeente Brielle en de ondernemers van Seggelant willen de wegen veiliger maken. ‘In de spitsuren 

staan op de Seggeweg auto’s en vrachtwagens opgesteld om de N218 op te kunnen. Omdat er nu 

geen vrij liggend fietspad is, gaan fietsers om de stilstaande voertuigen heen slingeren, waardoor er 

gevaarlijke situaties ontstaan,’ beschrijft de gemeente de problematiek.  



De Brielse raad neemt woensdag een besluit over het voorstel. ‘Deze werkzaamheden zouden nog dit 

jaar uitgevoerd kunnen worden,’ stelt het dagelijks bestuur van de Geuzenstad. Ook voor de 

voetgangers laat de verkeersveiligheid op Seggelant te wensen over. Als zij naar de bushalte aan de 

N218 willen lopen dan moet ze ook over de rijbaan of door de berm.  

De gemeente zou op andere wegen op het industrieterrein ook de verkeersveiligheid voor 

voetgangers en fietsers willen verbeteren. Voor die maatregelen is momenteel geen budget 

beschikbaar.   

 

Waterschap aan het werk 

14 Oktober 2022 

Heenvliet - Vanaf maandag 31 oktober gaat waterschap Hollandse Delta aan het werk bij de 

Stationsweg tussen Heenvliet en Abbenbroek. Het autoverkeer kan er langs, maar (brom) fietsers 

moeten omrijden.  

De huidige inlaat van water die daar zit wordt vervangen. Aangezien deze inlaat onder de Stationsweg 

loopt, wordt deze drukke doorgaande weg opengebroken. De werkzaamheden duren tot het eind van 

het jaar. Er komen tijdelijke verkeerslichten, die ervoor zorgen dat weggebruikers van beide kanten 

om-en-om rijden. (Brom) Fietsers moeten echter omrijden via de Bernisse. Deze omleidingsroute 

wordt via borden aangegeven.  

Het waterschap wilde de Stationsweg in augustus voor zes weken afsluiten, maar daar stak de 

gemeente Nissewaard een stokje voor. Het zou tot gevolg hebben dat verkeer niet meer vanaf 

Heenvliet door de polder via Abbenbroek naar Zuidland en Spijkenisse zou kunnen rijden en 

omgekeerd. Het verkeer zou dan bij Geervliet het gebied naar Simonshaven moeten oversteken. Het 

werk is daarom toen uitgesteld en de verbodsborden om de wegen op te rijden zijn weggehaald.  

De nieuwe inlaat is groter en geautomatiseerd. Hierdoor kan het waterschap op afstand gemakkelijker 

water in de sloten af- of aanvoeren. 

 

Ernstige zorgen spoedeisende hulp 

18 oktober 2022 

Voorne - D66 Hellevoetsluis en ONS Brielle maken zich ernstig zorgen over het voortbestaan van de 

Spoedeisende Hulp (SHE) in Dirksland. Ze willen samen met hun collega’s zorgminister Ernst Kuipers 

(D66) ervan overtuigen die post te behouden.  

Nu moet (bijna iedereen) binnen 45 minuten met een ambulance de SEH in een ziekenhuis kunnen 

bereiken. Bij de partijen gingen begin deze maand alle alarmbellen af toen de minister de nieuwe 

beleidsnota Toekomstbestendige Acute Zorg aan de Tweede Kamer aanbood. ‘De minister geeft 

daarin onder meer aan de 45 minutennorm te willen afschaffen,’ schrijft D66 Hellevoetsluis.  

Het Van Weel Bethesda ziekenhuis in Dirksland is op de eilanden Voorne-Putten en Goeree-

Overflakkee het enige ziekenhuis met een 24/7 geopende SEH. ‘Het loslaten van de 45 minutennorm 

is voor de inwoners van de regio een ernstige verschraling van het zorgaanbod, na het eerder 

afschalen van de zorg in Spijkenisse,’ aldus D66 Hellevoetsluis. 



Woensdag bespreken de gemeenteraden van Brielle, Hellevoetsluis en Westvoorne de kwestie. Later 

gaat Goeree-Overflakkee dat doen. De twee partijen willen dat de raadsleden de colleges van b en w 

aan het werk gaan zetten. Ze willen dat zij er bij de minister, veiligheidsregio, de zorgverzekeraars en 

de huisartsen op aandringen de SHE in Dirksland te behouden.  

 

Langverwachte maquette af 

18 oktober 2022 

Brielle - Vanaf nu kan het: even turen over de Brielse binnenstad. De langverwachte maquette is na 

twee jaar klaar. Het stadje-in-het-klein is sinds dinsdag te zien in het Historisch Museum Den Briel. 

De maquette toont de vele honderden huizen, monumenten, standbeelden en markante plekken die 

Brielle rijk is. Je slingert met je ogen door de bijzondere straatjes van de binnenstad. De Brielse 

Bedevaartskerk staat weliswaar buiten de vesting, het gebouw heeft toch een plekje gekregen op de 

maquette vanwege de bijzondere geschiedenis. 

De maquette van Brielle heeft een schaal van 1 op 250. De tafel waarop de maquette staat heeft een 

afmeting van ongeveer 4 bij 5 meter. Dat is toch echt even wennen voor wie nu de hal van het 

museum binnenstapt. De maquette neemt een groot deel van die ruimte in beslag. Het museum moest 

de hal verbouwen. De museumbalie staat nu op een andere plek.  

De maquette is een initiatief van de Stichting Eersteling der Vrijheid. organisatie vraagt hij aandacht 

voor het jubileumjaar 2022, op 1 april was het precies 450 jaar geleden dat Den Briel werd bevrijd van 

de Spanjaarden door de geuzen. Voorzitter Betty van Viegen kon zich zelfs geen mooiere plek voor 

de maquette wensen. Ze noemt de combinatie van museum en maquette ‘ideaal’.  

In andere steden, zoals de prachtige maquette van Gouda in 1562 in het Museum Gouda, is de 

historische stad afgebeeld. De stichting heeft bewust gekozen voor het Brielle anno 2022. De 

binnenstad van Brielle heeft ook nieuwe gebouwen. Dat zijn de monumenten van de toekomst. 

 

Boek Atlantikwall in kaart 

20 oktober 2022 

Oostvoorne - Jeroen Rijpsma en Arthur van Beveren werkten vier jaar aan Atlantikwall in kaart. 

Bunkers en bezetting in Zuid-Holland. Ze vertellen in deze nieuwe publicatie het verhaal aan de hand 

van 120 unieke kaarten en plattegronden en tientallen foto’s uit archieven en privécollecties in binnen- 

en buitenland. Ze gaan tot in detail in op de planning en bouw van de verdedigingswerken, 

bezettingsmacht, de gevolgen voor de burgerbevolking, oefeningen en de daadwerkelijke strijd te 

land, ter zee en in de lucht. Ook de naoorlogse jaren komen aan bod.  

 

Bouw houten toren in volle gang 

24 oktober 2022 

Brielle - De bouw van de houten toren op Bastion IX in Brielle is in volle gang. Donderdag is iedereen 

welkom op de bouwplaats.  

Op deze locatie kwamen op 1 april 1572 de Watergeuzen Den Briel binnen. De houten toren is een 

abstracte replica van de Noordpoort, die er toen stond. Sinds 26 september is aannemer Van Hese 



Infra BV met de uitvoering bezig. De aannemer, de architect en de gemeente Brielle zijn donderdag 

van 13.00 tot 17.00 uur aanwezig om over de houten toren in aanbouw te vertellen. 

Veel Briellenaren zijn tegen de houten toren. De stichting Noordpoort vecht de omgevingsvergunning 

aan bij de rechter.  

 

Westvoorne wil proef houden 

24 oktober 2022 

Westvoorne - Westvoorne wil een proef gaan houden met tiny houses. De gemeente zoekt mensen 

die de minihuisjes willen plaatsen. 

De gemeente zoekt initiatiefnemers voor twee locaties: een losstaand perceel waarop maximaal vijf 

locaties kunnen komen en een bestaand woonerf voor maximaal twee tiny houses. Een initiatiefnemer 

moet zelf zorgen voor de grond, met een plan en de bouw van de minihuisjes. Het initiatief dat de 

meeste punten scoort wordt samen met de gemeente opgepakt.  

Eind november maakt de gemeente duidelijk hoe geïnteresseerden zich kunnen inschrijven. De 

gemeente merkt dat er steeds meer vraag is naar het plaatsen van tiny houses. De afgelopen jaren is 

gesproken met verschillende initiatiefnemers. Vrijwel alle locaties bevinden zich in het buitengebied 

van Westvoorne. De gemeente moet dan nee verkopen: omdat bouwen volgens de geldende plannen 

van de gemeente zelf en de provincie Zuid-Holland niet mag of hooguit één woning mogelijk is.  

Voor het mogelijk maken van tiny houses is nieuw beleid nodig. De gemeente wil een pilot opstarten 

en het kansrijkste initiatief de mogelijkheid geven de huisjes neer te zetten. Daaruit kunnen lessen 

worden getrokken die de nieuwe gemeente Voorne aan Zee kunnen helpen bij het opstellen van 

nieuw beleid.     

 

 

 


